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В данной статье предпринимается попытка рассмотреть один из ключевых принципов 

правового государства, в качестве которого выступает принцип единства права и закона. 

Анализируются мнения ученых, которые дают определение данному принципу и выделяют 

его основные черты. Также в статье приводится попытка сопоставить принцип единства 

права и закона с принципами господства права, господства закона, верховенства права и 

верховенства закона, тождества права и закона, выделяются их общие черты и основные 

различия. Приводится вывод о том, что использование принципа единства права и закона 

как принципа правового государства уместнее всего в современных социально-политиче-

ских условиях и в текущей международной обстановке.
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This article attempts to consider one of the key principles of legal state, which is the principle of unity 

of law and legal act. The author analyzes the opinions of scientists who define this principle and highlight 

its main features. The article also attempts to compare the principle of unity of legal act and law with the 

principles of the rule of law, the rule of legal act, the supremacy of law and the supremacy of legal act, the 

identity of law and legal act, their common features and main differences also highlighting in this article. 

It is concluded that the use of the principle of unity of law and legal act as the principle of legal state is most 

appropriate in modern socio-political conditions and in the current international situation.
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